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THE REA HOWICIDE,

JUIMIE ELWELL

SPECTAL PLEA—THE TRIAL
rrRorikEDs,

NULES OUT MSTER

We went to presa Inst week oo soon te

ghve nnviking mors than o brief account of
e opening of this, the last and one of the |
most fmportant of whnt ure known as the

“Molly Maguire” tsinle.  The special ples

enternd by Patrick Hester was argued by
Messes. Ryon and Walverton on behulf of
e privorer, and by Messra. Hoghes and
On
Thursday afternoon Judge Elwell read his
opinion deciding that the plea was not sufll-
cient, and that the privoner must plead over
sgnin to the indietment, to which ruling the
The Court then
ordered that » jury be ealled, This ocoupied
The jury selected is
Franklin Bhuman, Main town-
ship; Amos Wanich, Mt. Pleasant ; William
Miller, Mt. Pleasant ; Lewis Girton, Hem-
logk ; H. N. White, Scott; William Richart,
Hemlock ; Perry Christino, Madison ; Abra-
bam White, Orange ; Isnae A. Dewitl,Green-
wood ;  Bonjamin  McHenry, Greenwood ;

Duekalew for the Commonwealth,

defense took an excoption.

Lhig entire «f crnoon,
wabullon- .

Bdijab Yoouw, Benton; Joseph Lamon,Bri-

apereek. John M, Clark, Distriet Attorney,

opened for the Commonwenlth in the fol.

lumhug specch

Muy it Plense the Court, Gentlemen of

the Jary : Patrick Hestor, Peter McHugl
sud Patrick Tully are charged with the fel-
onjous killing on the 17th of October, 1508,
of Alexauder W. Rea, and this killing is
n doubt murder in the first degree,

« We charge Mellogh and Tally with being
E,lﬂclp;uu in the murder, and we charge
ester with aiding and a%etting them, Tlhe
law will tell you that an nccewory befire the
fwet occanies the position of & principal aud
im just na guilty,  Before going further I
would tmention that up to within n yenr
there has Ledn an organigation called the
YMOlTe Maguires” in existenoe In the ¢l
resgion and though the by laws and constirg-
tion of this ordor nre appareatly of & proper
charpoter the practices of the order ars di-
rectly the opposite,  We shall prove to yon
that robbery and murdeér wers nmong the
ﬁmlim of the order, We shall prove that
ester, MolTugh and Tually are or were
meoibors of this order, wnd we shall also
prove that this is, if ever there was one, n
‘Mollie Magoire” case.  Mr. Rea was mur-
dored at u point called the “Water Burrel,”
on the road leading from Mouny Cirmeol to
Centralin. He was the superiotendent of
the Cosl Ridge Tmprovement Coal Com -
oy, and was in the lubit of paying the hands
AL his colliery, nud wo shall prove to you
that Mr. Rea was muorderod tor the money
he wis supposed to have upon Wis person on
that fatal day.  He reesived six woundstvo
in the breaat, one back of the left ear, two in
tae cheek, and one in the mouth, any one
of the wonnds wini mortal, but so brucal
were Lhess mon that even sfter Rea fell oue
of the murderers walked up to him and shot
bim through tho head., We shall show you
that on the 16th of Uctober, Hester, James

Beadley, a fugitive from justice, Juck Dul-

ton, William Muldoonanother fugitive from

J::':lne, Ned Skivington, Peter MeHugh,
Tully, and Dan Kull or Kelly mot at
the saloon of Thomas Donohue at Ashland,
and hatched the conspiracy to kill Hea,
They remained in the suloon all night, aud
“im the morning went to the “Water ﬁurrel."
Bkivington and Hester only went pare of
the way. The others continued, and Tully
and Dan Kelly went ws far as the “Water
* Barrel," where the murder was committed,
By the testimony of an eye-witness we will
prove what I have told you, aad we will cor-
roborate this mon's testimony in it minotest
%ﬂh We will prove that McHuogh and
Ily fled the couniy, and why did they fly
il not guilty? We will prove that althat
time Pat Hester wus county delegate of
Mpmherlnnd county: and we shial prove
his influence was a0 great in the order
at be wis enabled to get bis vom ions
0 ta divide the spoils with him, though
ke did not actually help them to commit the
murder. With this statement of the facts [
will leave you, only askiog you to do justios
return such a verdiot as will second with
evidence. We are not here as persecut.
ars, but as the supporters of the law, ond
that the murder of n husband and father
be avenged. All that we ask you to
d_o.m to acquit the innocent wnd conviet the
guilt.
At the close of Mr, Clark’s speech Court
sdjourned,
« Court opened on  Friday morning with a
house packed to overflowing, the expectation
of secing Kelly the “informer” on the wit-
ness stand increasing the excitement of
the public to & high pitch. The prisoness
were brought in by the guard and phaced
pear their connsel, the wife and two daugh-
tem of Hester sitting by him.

Mrs. Alex. W. Hea, the widow of the
murdered mam was the flst witness ealled.
Bhe testified ns follows ;

{ “Prior tb the 17th of October, 1588, my
busband lived in Dioville, aad at the time
of bin deconse [ lived in Centralin g wo mov-
od feom Danville to Centralia; wy busoand
was the ngent of the Locust Mountain Conl
and Iron Company and of the Coal Ridge
Improvement Coal Company; 1 saw my
husband lsst alive on October 17,1868 1 he
left home wbuut eight o'clock in the worn-
ing and drove to Ashlund in & oneshosse ve-
hicle, returned o Centealin, aud then went
to the Coal Ridge colllery; that §s on the
rond froan Mount Carmel to Centraling |

Enlmﬁiﬁf

| the * Barrel,”

Bo had paid the men at the colliery on Fri-
duy, and that It was rathor an unususl oe-
outrence for him to do so,  He also rostified
that after the pay was made about s thou.
sand dollars reronined, nod this money was
tuken home by Mr. Ron, and that as a asual
thing the money for a pay was exprosscd
from Philadeiphia to Mr. Ren.
DR E L. BETTERLY #SWORYX,

T live in Wilkes: Barrejnow, but in 1868 1
lived in Centralin ; was . practicving physi-
clua then ; 1 hnd koown Alosunder W, Tles
from 1850 1 was called 10 hold & pos tior
tem  examination upon the body of Mr
Renon Sanday, Ootober 18, nt lis office; 1
axnmined the body snd found siveral poatl
wonnds on his tukdy 3 one wonnd was near
the left nipple, annther penvirated the lungs
another penetrated the stomneh, wod anoth.
er wound was i the face; the ball mst
have entered the left corner of the mouth
and pussed out at the lett side of the cheek ;
the Afth wound was in the skall, and the
y | lust waund was in the bick of the neck—
that fe the ball entered the neck and passed
out at the shoulder: either of five of the
{ wounds would have esused instant death,
v| Q. Desoribe the balla? AL They were
such ns vonld be fired from aColt's revolver,
and one of them might bave belonged to &
Smith & Wesson ; | am not acquainted with
e sizos,

When Betterly had finished, Mr. Hughes
reid

THE TESTIMOXY OF JAMES KEALY,
a4 given at the trinl of Donahue : Am jus-
tice of the peace at Centralia® 1 held an in-
quest on the body of Reaon the 18th of
October lust; found the body perforated by
six guo-shot wounds; first two wounds were
fn the heart; found no other wounds but
wix, excopl that the skin of his right Goger
wod thumb were rubbed ; clothing not born ;
the body was dressed in overooat, undercuat,
&o.; examined hia pocketa and found a leath-
1| er drinking ecup and five keys; fonud no
witch or pistol, but found some copper
coins ; the inguest wsa held on the body
where it was found.”
DAVID BACHMAN

sworn, =Prior to 1869 I lived in Cantmlia.
Q. Tell ushow you found the body of
Mr. Rea® A, Well, the fimt thing that 1
found was a glove, and I ealled the crowd
and showed it to them ; we walked & few
wteps further,and there in thae brush we
found the body of Mr, Rea; this was upon
the 18th of October, 1668 ; the spot where I
found tho body ia not fur lrum the “*“Water
Hurrel ;" it was on the right hand sideof the
rond lealding from Contralin to Mount Cars
mel; the body lny in & clear spot, but there
wis brush all sround, and a path led from
the rowd to the clearing ; there wis a pretty
strong frost that morning, sand the body
ought to have been #tiff, but I do not know ;
I was excited, and when I found the body |
shed tenrs; they took ‘the body home and
Mr. Kealy beld an inquest on it
Crossexamined by Mr. Ryon.—We found
the body on Sunday morning, Octaber 18,
and it wus pretty early ; Lawin Edwardas
was nearest to me when 1 found the body ;
I made no examination of the body:
he glove lay right on the edge of the path,
(). Whera it bad been dropped ? AL 1
suppose o, but I can't sy,
(L How was the body lying when yea
found it? A. On his back, face up; hia
head wus towanl the taripike; I can'ssay
whether bis legs wers doubled up or xat,nmd
1 can't say how his hands appeared.
Q. Wiere is Lewls Edwards? A, Idon't
kuow,
. Which side of the road is the *“Water
Darrel" on? A, On the left side goimg to-
ward Mount Cuarmel. )
Q. On the same sidens you found the
body?  No, sir.
Me. Hughes—Q. When did you begin the
sairch 7 A, At night; we built & fire nasd
wtayed by it till morning.
T'he fullowiog testimony sworn to ugom
the trial of Donchue by
BEAMUBL RICHARDS

was then read: Knew Rea very well; saw
him on the morning of the 17th of October,
1848, on the streots in Centralia, in 8 buggy;
nobody was with him in the wagon: I saw
him give & man anenvelope; I saw him be
tween nine and a quarter past nine ; aaw himn
tika the Mount Carmel road.

Lafayette Fetterman, the agxt witness, tes-
tified that be lived in Centralia in 1868,

Drove from Centralis to Mount Curmel on
the 17th of October, 1568; pnssed the *'Wat-
er Barrel” and stopped to water horses. Left
home abount 9 o'clock ; saw towr or five men
near ' Water Barrel” on right hand side of
road ; they went into the brush and disap-
peared, Could not tell who they were, but
they were dressed in black; they did not
look like workingmen, or were not dressed
like them ; they were mediwen sized men; 1
couldnot tell what countrymen they were,
ns 1 did not get pearer to them than twenty
rods ; I saw their feces when they looked to-
ward me,

Cross-oxaminesl,.—When I maw the men
they were at the right side of the road near

Q. Can you tell whether there were four
ur five? A, They looked to be four er five;
there wns nothiog to obstruct my view of
them ; I don't thiok that I ever saw them
befare; wonaldering the distance they lcoked
like strangers; I dido't seo their luces to
koow who they were; they appeared to be
dressed in black elothes ; they looked to me
ws if they had overcoats on ; I ean't tell what
sart of bead gear they wore,

. You were n witness in the Donohue
and Duffey case ! Ao Yen, nir.

Q. Didn't you swenr that these men wore
hate® A, Well, I don’t swenr now that they
didn't,

koow what is catled the “Water Barnl '
18 about s mile sod a balf fom Ceateling |
next saw my husband e Sundey morning
he wua dead ; at the thoe of his death my
husband was forly-llve voars of age,”
 He loft & widow sud how muny chil-
dren !
. #1 ghject to that,'" said Mr, Ryon.

Mr. Hen lett six children,

3 Wan he In good health when you saw
Wim Inst? A, Yea, ir.

Croas examined by Mr, Ryon.—Q, Did
you see your huskand leave in a horso and
wagon ! A, 1did; Tdid not see him golng
to Ashinnd, but he spoke of going; | saw
him go to Coal Ridge ; 1 did not see him af-
ter be returned vo Centealin, but I believe

the ehildren did; the hodlk he drove that

moroning was n durk Lrown, slmost black ;
the wagon was & covered one, n falling top ;
wheo | saw it that muining the top was halt
dowu.

). He wns not going to wake o pay that
day T A, A few bills had been left wupald
from the day before ; the dljﬂmlnre WHS [0y
duy, nt least the men were paid that day

the agent of the company hiad been up the

day beiore and had paid.

mormipg *

hal, nol solt.

Me. Mughes—(). What day was this, Mm
Kea®™ A, Batunday.

PRETREEINOSY OF LUWARD SWAYNE,

Q. How was vour husband  dressnd {lat
A Ly light dradb bat; the rest
o pls deess wis ek Tt w6 medini ligh

dhe agent ol the Conl Ridge company, as
given sl the trinl of Thomes Donobue, was
»pamul by My Hughes, Hwayoe testiliod that

(. Well, what ia your recollection now?
A, [suppose it 15 that they wore hata,

. You dido't see among this crowd a dir-
iy looking fellow, with anly one suspander
over his shoulder, no coat, and an old pair
of pants on? (Kelly.) A. No, sir.

L. Could you tell the color of their hair?
Witness shook his hend.

€. Did any of them wear whiskers? A,
I was wo far off to see,
Mr. Hughes—Q. How woon after these

men looked st you did they go ioto the

woods? A, A l.‘ﬂ\lp].. ol minutes I‘II.H;
I saw them wheo L was u quarter of w mile

away, and they went into the woods when I
gob within twenty yards of the,

WILLIAM M. FHUMAN
swort,—In Octuber, 1868, 1 lived wt Cen-
traling on the moring of the 17th of Outo.
ber, 1808, 1 left the store belween eight and
balf puat vight o’clock, breukes Wome, aod 1

COLUMBIAN DEMOCRAT,BLOOMSBURG, COLU COUNTY, PA.

quarter,

EDPWARD SECITARTFER 8WORN
Ilived in Osntralia in October, 1868 1

o'clock on the morning of the 17th of Octo-
ber, 1865; Teaw him driving away from
Centralinin a boggy ; I saw him next when
his dewd body was brought howe ; 1 did not
attend the inguest,

Crossexamined.—@Q. Yon saw Ren sl
Modit Cirinel that miorning ! AL N

i Clentrating he was tbaue s lindeod s ands

f-"m 1‘!‘ uwin IIﬂl]W. Illll‘ I wins [\\'1"“:‘ min
ties post ting when [siw Lim, !
Q What kind of & Lopsa
A, A bluck horse, P

Q Wiso'cita bargge hay mare that tie bind
A. No, sir.

Q0 Was there 0 cover on
A, Lidont koow, sir,

A mup of the scene of the wurder und vi-
cinity was produced and sworn 10 ne cerrect
in all its details by Mr, Clharles Pattersun
of Ashland,

Court then adjourned until two o'clock, at
which time Kelly was brought from the juil,
where he i carefully  guarded by Captaiu
Linden, and place] on the witness staud,
Before he wns aworn, counsel for the pris-
oner objected o his competency as a wil-
ness on the ground that be hnd been sen-
tenced in 1867 in Schoylkill county for
highway robbery und that the sentence had
not been fully werved. Ie also snid that
there were other sentences which Kelly had
not served.  The Commonwenlth afiswered
the sbjection by producing a pardon from
the Governor. After some argument the
Court decided that Kelly was competent,
nnd he was sworn, He told the story of his
crime witl feurful detail, and we give itio
full, an the most important in tho case,
RELLY'S TESTIMONY.

Q. Where ave you from, Kelly? A1
cume from [relamd in 1865, and landed ut
Castle Garden ; I went from Castle Garden
to Wilkes-Baurre ; then I went to Old Mines,
und then back mgain, and then to Malone,
York State; in 1867 1 left there and went to
Sunbury ; then I worked for & mun named
Havage, on tha rond between Bunbury and
Danvilie ; in 1867 | went to Locust Gap; 1
know the prisoners at the bur; 1 metall
three in Locust Gap; I met Hester inthe
winter 1 went there, and McHugh atthe
same time, aud 1 met Tully shortly after; 1
wis intimately acquainted with them.

. Did you belong w0 any organiation of
which they were members?

Objected to, Objecticn overruled,

A. Yes, nir; some ealled 1t the “Mollie
Muguires ;" we met frequently, but 1 never
belonged w she body in Locust Gap; 1
worked at Green Ridge snd met McHugh
there often, and T used to meet the other
men ot the Gap.

Q. Did yon mest these prisoners in Octo-
ber, 18687 A. I meot Pat. Hester, Peter
McHugh and Ned Skiviogion at Big Mine
Run in Bursey Dolan's, on the 16th of Oc-
tuber, 1868; Hester was going down the
mosntain with Skivinglon; Hester #as go-
ing 10 the Plane and he mised the truin, sn
he came back to Dolan's and had & drink ;
we then walked to Ashland to Dunohue’s
suloon ; Hester said T lost something by not
going dewn the mountain to-duy, but there's
# good thing to be got to-morrow ; * Rea will
goto Bell’s Tunuel to-morrow,” said Hes-
ter, *‘und there's money in it for us."

Q

did B hinve?

his  wigon ?

myself.

A, Yes,nir,
Q. Was Juek Dolphin there?

uir,

o go, Roger Lafferty, alins Johnstone, went
across the street and bought some powder
and ball snd came back and loaded the pis-
tols ; esch one of us had a pistol ; we drank
and drank and staid all night ; all but Laf-
ferty want oot in the morning to meet Mr
Hea snd rob bim ; when we got ns far us Ger-
mantown, Muldowney left us, vaying he was
Inme ; when we gob above the toll gate Hes-
ter and Kkiviogton left us, and Huster
hunded me hin pistol, saying, “Kelly, your
pistol is no good, take mine for I know it's
sure,” und he said be would go to Bhamokin
to buy hair to mix lime with, and Bkiviog-
ton said he would go and work iu the mines
to throw off suspicion . the rest of s went
on to the * Water Bacrel” and stopped there;
we then talked about Rea and his boy, and
we agreed that if the boy wis with Rea we
would send the boy home with the horse if
we bad to whoot Rea ; Bradley wnid he was
not known in CentraMa, so be went and got
w quart of whisky snd some crackers und we
eat them; five of us dida't koow Rea, wo
Dalton got on the road to signal; woon a
man ceme ulong in a wagon, but Dalton
didn't shuke his hat, 0 we allowed him to
puss ; then another man passed with a light
wagon, aud we let him go by as Dulton
dide't wave his hat ; before this man came
up Dalon went out oo the rond to sce who
wia coming,und then he came intothe woods
again ; then a buggy came along and Dalton
gave the sigonl, amd when the wagon got
oppesite the " Water Barrel™ we jumped out
on bim; Hes got out of the buggy when we
told him tw; he banded his watch and
pocket book to me, and be said nothing; 1
wiked Mellugh what we would do with
the man, aud Mellugh wraid, “1 won't he
bunted wround the cuumtry by any living
man;'" then the ahuolng began; Rew ran
into the woods and THIN i up to him and
shot him throagh the ear; we then went up
the mountain and divided the mooey, sixt
doliard ; Dulten got o ten-dollur bill with
corner off ; Tully wmd MeHuogh aud | got
into Girshwm’s some time that day, and in
the atteruoon I drove to Locust Gap with a
beer man ; when I got to Dooley’s | sent
Mrs. Dooley vut for a pair of clean stock-
Ings; 1 got home about half-past two or
three.

. When did you meot Ren? A, Be.
tween nine aod ten o'clock, 1 think ; he ran
into the busbes himself, wnd we beft him
Iny whera be fell ; he wan luying face down
when we left, and we leit right away; we
led the horse out of sight in the woods ; the
borse was turned off the roud while we were
shooting Hea ; 1 fired two shots, but 1 don't
know how many shots were fired ; nll of us
except Dulton fired ; McHugh fired one or
two shots that | waw, aod I saw Tully fire
also,

Q. Who fired the first shot, A, Tully or
myself, I don't know which ; the shot of oue

pissed the “Water Burrel;” when | was half
way between Gorrell's breaker boures and
the spring | saw o man come out of the
woods snd ook up the rosd and then go
o buck ;| was driving ; 1 saw no other person
cxvepl Vettermun, who passed mie between
the ' Water Barrel" and the hooses ; it was
wler Fotterman pussed me thit | saw this
man, und when 1 louked back Fetterman
appeared to be past the "' Water Barrel,”
Croi-oxamined. —The man that 1 saw
.| vome out of the brush appesred to be of or-
dinnry belght; | was driviog s truck wagon
and was golog slo vly | st some plices along
the road & mun ean conosal himself ten feet
from the road, but generully the brush is
spare; frow the sprisg to the it bouse

of thew struek Hea in the check ; 1 )eft Hese
ter's pistol at Graham's, and 1 had given my
own to Bradley ; Hester's pistol wis n sort of
# uavy, wod 1 thiok ie held five londs; T be-
lieve Hester's pistal was londed nt Donohue's;
Dalion had w sl pistol, and MeHugh's
wiakn'L ax Wng e miue, o Camphlell's or
Tully's; we bad horse pistols und Mollugh
had u voven-sbooter, | thiok | I au't exactly
tell what sort of balls Lafferty bought wor 1
wasn't there when he bosded them ; mine was
loaded for me; my own pistol way o sis-
shooter, 1 think.

Q. When did you next see Hoster and the
others aod talked of the wurder? A [ saw
Hester the same night st Gruham's; the
erowd wae there at about nive o'dlock ; I drove

going toward Centralin luabont a mile and a

saw Mr. Rea at twenty minutes past nine

Novemher?
day, but Swith,

Hugh and Tully at

wrrested ;

old nre you Kally?

to the Gap with Mr. Farleyi 1 noxt saw
Hestor in about three days, and rode with
him from tho Gap to Ashland; Hester got no
money, beeause there wasn t enough, and he
wtid it wasn't worth dividiog ; Hester said
Ren would have eighteen or ninoteen thou-
sand on him: Ren was killed on a Suturday,
nud we ot 6t Donohue's on Friday.

Q. Did you oo Hestor about the 17th of

A, 1don't remembior the exaet
Laffurty, Talle, MeHugh
atd mysoll went to Haostor's 1 think it was
the day after T Thionhae
Hector went awny thint sighit, aod we went off
w eonpde of nights afier; wo met ae Harvey's
befiro we wint to Hlostor's. and ns we were
goang Taek Swith said 0 wae lgoks le whan't
wrvestod ot Muhavoy
to Hestor o= Goit as be eviid o
it of the rowl ; we got to Heewer's ol or
agiue e to see him, and Rwith told T ster
thit Donohue and Dufly  wore arrested, and
Hoster said, “It's voar thme  that T shonld
dloar ont,” and that night be did olear outy
anid we stased aronnd until the nest night;
Hester didn’t tell us where he was goiong ;
went to Locust Gap that night and lere Me
Hester's; the three of us
met at Harvey's on the wext day nod we all
ngroed to elenr out as we were ufraid of being
went to Mike Graham's at
Beaverdale, and then went to Frenchtown
that night; we traveled on foot and at night
we stopped with o man oamed Owen Cowly ;
we then went to Hazleton and stopped with
Sheridan; the next pight Tully, McHugh
aid Smith hired a rigging and drove to
Wilkesharre, and left mein Hazleton ; it was
reported that Hogh O'Donnell was afterus ;
a man by the nawe of Call apd Tom Boyle
were with them ; T then went back to French-
town and then to Tamaqua; & good while af-
terward T mot McelTugh at Locust Gap, but 1
nevermet Tully; T remained away a month
or two months, and when T eame back Hester
was in jail ; after he got out he told me that
he went to Ilinods 3 he dido't tell me how
long he stopped, and he said he thought it
looked better to come back os he might he
taken out there ; [ had no conversation with
Hester after e came baek frows Wlinvis; Mrs
Doaley got Rea's pocket-book ; the watch—
a gold one—1 gave to  Mike Graham to keep
for me, and [ got it from him and gave it o
Con. Garrah for ten dollar®, and then he gave
it to me and I gave it to McGuire for ten dol-
lar and gave that ten dollars to Garrah; 1
fierwird lenrned that that wateh wis brole
Cross-exnmined by Mr. Ryon—Q. How
A. Alont thirty-seven.
Q. 14 your right name Duniol Kelly 7 A,
Not my right'name—Manus Cull is.
Q. How many nawes besides your right
ope have you borue in this country? A, One
Q. You first stopped at Wilkesbarre? A.
Yes; 1 don't know how long I stopped, but
nutil the fall and from there went to the Uld
Mioes ; I landed at New York on the 24 or
4d of June, 1805 ; I boarded with my moth-
er in Wilkesbarre ; in Tamaqua I lived with
an uncle,

idl

we

Q. Yoo robbed a Jew peddler when you
left Wilkesbarre ¥ A, No, sir.

Q. How many crimes did you commit in
Wilkesbarre? A I got into several diffi-
culties and one time the police got mo but
I got away from them ; when I weat to Sun-
bury it was for helpiog to rob s man of his
watch and money ; Duvy Shechan was the
man ; [ got some fourteen dollam and o
small watch ; it was at night we robbed

vis nrrested ;

& Was going
tell hiw to got

Who was there? A, Hester, McHugh,
Tully, Bkivington, Brian Campbell, Jim
Bradiey, Billy Muldowny and Lafferty and

. Did you all balong to the same society?
A. Yt‘ﬁ.

(3. What was done? A, After we agreed

him.
L Now tell un mbout the peddler you

ny that charge.

settle ; I left then because I was under ban-
ishment for the crime,

robbed of overcoats and watches? A, I de~

(2, You robibed John Triavers in Hazleton?
A. He accused me of it, but I didn't get his
money, a8 | paid him seventeen dollarsto

you fired st him ¥

tried Lo arrest you !

arrest you !
of the kind,
Q. You beat Johin 8hodoo aod 1eft bim for
dend taking lis hat.
with him.

@ Dida's you beat Fough O Donnell *
Nli.

Q. Afier you robbed Early where did you
A Aler D was clinrged with the rob-
bery | went to Mount Laflve.

Q How long a time have you spent in
Behuyikill juil? A, About Glty une months,
Q@ When you lett the jail where did you
go!?

“I’IT

two mooths !
man named Abel While,

(). Where did yon change your name 7 A,
In Sunbury.
(2. Why Jid you change it ! A. To escape

arrest,

. When did you work in Sunbury ! A,
In 18G7.

Q. Did you live in Shamokin? A, Yes,

sir ; 1 boarded nlong with Tully with a wo-
man near the depot ; I forget her name,

. Youdo! A, 1do.

Q. Didn't you shoot at Weimar Young
ane day and try to kill him ?
try to kill him, but I shot at him once.

. He waa sitting in his own door when
A. He was sitting or
standing, and my gun went off before I
noticed it ; it was the time of the eight hour
law, nnd Young said that he would shoot
the first man that passed his door, and as &
crowd of us passed he stood there and I cock-
ed my gun and it went off ; more than me
biad gans,

(. You robbed Anthony Early.
blamed for it

. Who beat him?

A.

A, To u plevire gullery,

Q. With whom ?

Q. Did you exchunge ! A. No, sir.
Q. They where did you go?

loon and had & glow of beer.

Q. What bonrding houss do you swop st
here? A L don't know the nmie of the
fort up bere.

Q. You were in Schuylkill juil for twenty-
A. Yos, sir, for robbing a

Q. Heo was o farmer ?

he was & walchman,

Q. Did you rob him ¥

ol it

Q. Well, did you?! A, He said o,

Q. Did be tell the vuth T A, Yes, sir,
(Looghter.)

Q. Yon veceived & pardon for your lnst
crime ¥ A, Yes, sir,

G You were n jall seversl times in
Schuylkill county T A, Borie three or four
timen,

Q. You were in for malsious wischief,a nd
ssunult wod battery, and somothing woma !
A, 1 believe no,

Q. Where did you get that suit of elothest
A ln Puttsville jail,

Q. From whom ' A 1 ean't tell.

didn't steal it ; the warden gave it to me and
I asked no questions,

Q. When they gave you a sult of clothes
and boots, sueks and shirt, did they glve you
n pair of kid glovest A, Noj they thought
I was refined enough without them, I sup-
one.

Q Did & man named Helms tell you in
that prison one day thut you were the murs
| derer of Alexanider Rea? A, No, sir.

QL Dido't bie tell yon that he bid in the
| busi thae duy and saw tha whole affiie, and
| tha he sikw you walk ap to the buggy and |
Pl Bew out of the waggon snd shoot bim ? |
A Noywod he would have been foulish to
wiy thint, ne e wisn't there, |

Q Didp's you well Ben, Thomas in jail |
| tht Hesior s bmont of the mvader of
IRen? A, N,

Q Didn'tyon t 1 bim that youn wouhl
AWl 1o any thing to gt out of juil, and
that your diddn’t onre s daran far wn onth 2 AL
T ugver held sueh w discourse fn my lite; |
never told Dan. Higging that 1 would swenr
fifty men's lives nway to goet out, but him
and me had some teouble and 1 strnck him,
nud bie muid he would be n-\-‘fngl'd; 1 never
went to Johy Gammon to try to get him to
swenr to o lie, and 1 would have gone to the
wrong man, for he is too much of & man to
wwear 10 a lie ; the mayor of Wilkes Barre
never arrested me for robbing o crippled sol-
dier.

At this point court adjourned until nine
8. m, on Saturday morning.

On Baturduy morning Mr. Ryon bezan the
crosg-examination of Kelly an follows:

Q. When you were in Pottsville didn't you
attempt to rob Mr. Sol. Foster, jr., of sixty
dollnrs, which was paid to him in the rooms
of the democratio standing committee, of
which he was ohairman? A. I don't know
the man at all.

Q. Didn't you stand over him with a knife
and tell him that you must have money, A,
Noy, vir; notthat I remember,

Q. Dido't you rob Dalton of his pistal? A.
No, sir ; but Hester and me stole throe bir-
rels of whisky from Hull's stable,

Q. You stole a watch from Jack Smith
onee? A. No, sir; and 1 didn't koow that
he had one.

Q. You know James Dorsey? A, Yes,
wir.

Q). You stole his watch. A. No, sir.

Q. Where did yon board at Igeust Gap?
A. T boarded a bit with Charlie Boyle, and
I stopped with Charlie and Johnoy Gannon,

Q. How wineh o woek did von pay Boyle
for bourd ? A, Twenty dollars a month [
RICES,

Q. Did you board with him a month ?
I don't think I did.

Q). Then out of a year and & half’ you only
boorded less than a montl? A, 1 dido't
live tor a year and o half at Locust Gap; 1
was there off and on; T went to Germantown
und Dark Cornor and baek ngain: I went to
the Corner in the spring o' 1868 ; T was elec-
tionecring around there,

Q. When did you go eletioneering? In
1868 or 1869 ; apyway it was when Kase was
runing seainst Fiske in Shamokin (he wmeans
Northumberland county); T went nround with
Hester, ns I was o favorite of his; 1 elee-
tinneered for Kuve,

Q. Who did you call on?
the boyvs In the society.

Q. How long did you take to canvass Lo-
cust Gap? AL Oh, I doo't know.

Q. You traveled onn pass given you by
Fiske, didn't you? A. Yes, sir,

Q. You said that you were for Kase? A,
Oh, 1 wits o little for both sides, (Laaghter.)
Q. That's why it took you so long; you
wore clectioneering for both sides? A, Well,
I was  electioneering for money more than
anything vlse, [More luughter, )

*Q). You received o pass from Fiske for »
whole party onee and then charged them for
their ride, dido't you? A, I got the pess
and then Grabam and Callaghan and myself
charged it to the demoeratic party ; Callag-
han drew the mouey and the three of us
shared it.

Q. Alter politics gave out what did you do?
A. I weot from place to place; some of the
“Mollies™ of the region would want me 1o

A

A. Obh, onall

A. 1 didu't

A. 1 was

A. Pat. Dolan, Pete
Benner and Pat. Hart and the others 1 didn't
know: [ didu't beat that man, but I got
part of his money and [ don't deny any-
thing thut I'm guilty of ; there wasa war-
rant out for me charging me with robbery,
Q. Wasn't Grabam one of the meu who
A. He Jd plenty of
chunees 10 urrest me and be wisn't one of
the men.

(. Graham was superviser und didn’t he
tell his man 1o wateh for you *
benrd it uutil this minute,

Q. Didn't you tell Tom MeDonnel) that
you would pay Grabam Vack for irying o
A. I'don't vemember anything

A | never

1 Lind some words

A

A. A geotleman sitting
near you (Captain Linden. )

A Te nna-

A. No, he was not;

Al was accused

Q. From Philadelphin ? A, [ don't koew ;
I didu't order i wnd I dislo's pay for it and

help do n job, and 1 was always well taken

Q Where did they work? A, Dradley
worked in Contralia and 1 don't know where
Campbell worked ; the first tioe L mot Camp-
bl was whon Mre, Hester got me and Aleck
Lafforiy, and Bear Dolan, and Tom Donohue
and Campbell togo and commit anoatrage
ot Mes, O'Brien; we went and shot into the
howse and I know that 1 was struck witha
wtome or labd out with an axe,

Qo Where s Jack Daltan?

W Where is Mudowney 7
'n dl';lll,

@ Where are all the vest of the mon ex-
copt Hestor, Meilugh, Tully, Dalton and
suldowngy 1 AL don't ko, but I guess
they bave left the conotry,

W You havou t seun them for your=7 A
I biwclan’e bhie chidti e, Tt

A Dead.
A, | hoar he

Ly Laedn an Judl et
FVIE
Wouow long wore you 1 Donabiuc's tu-l
fure Campbelland Bradiey ¥ A They 'eatue
T in the evening, wid L was there betore they
(LTI [T
Q. Wit were you d dug before these men
eatiie in ! A, Roger Lafforty was buying pow
der and ball and we were duipking and smoking.
Q. Who took Bradley and Unipbell iuto
the plot ¥ A, Hester,
Q. Who made them  aequainted ?
he ktow thow aleeady.
2. Were any of you out of the saloon after
Campbell and Bradley snwe futa the saloon ¢
A, Not to my rovollection,
Q. When did the saloon close ?
eleven o'clock or s0,
Q. How many rooms were there?
Ouly the bar<room,
Q. Then tell this jury who came into that
galoon fom four o'clock in the afiernoon un-
til cleven o'clock at night? A, 1 dou't recol-
lect.
Q. Was Tom Donchue sr° James Duffy at
the saloon that might? A, No, sir; they
were at Pottsville operating to rob Claude
White the next day, and Hegter was going to
rob White also, ouly that he missed the tmin
at Big Mine Run, und Jack Smith said thae
be would give up the order and leave the
conntry i wen could not be got in the ¢oun-
try to vob Rea instead of sending to Phila-
delphis for thew ; Swith is dead now, and 1
wonldn't belie him.
Q. When Tom. Donohue wns on his trial
for this murder why did you not come for-
ward and testify in his behalf? A, Because
1 din’t want to be convicted myself. { Laugh-
ter.)
0. Then you would have allowed an inno-
cont man to be hung? A, Lilt is sweot.
Q. You never eonfessod to Captain Linden
until you were ehiarged with this murder ¥ A
Iwasn't  elirged  with the murnder at that
time,
Q. Did youever confess before the Gth of
April, 18767 AL Tidon't remember the date;
Captain Linden come to e one day  and
asked meif' 1 knew anything about the mur-
der, nod I denjedit; T then talked with o
wan oamed Donnelly in the cell, and in two
or three days I sent for Lim and 1 confessed
volunturily and received no promises, and an
willing 10 ‘take the consequences, for it lhas
been a load on wy miod ever sinee it was
cowmittoed.

A, Oh,

A. About

A

€. Did it load your mind when innocent
wen wery being tied? A, Those men knew
thut 1 was in the marder, and they esuld
hnve subpenaed me it they wanted me, but
they didn't wint me,

Q. Which Lafferty was it went for powder
and ball? A, Roger.

Q. Did you not swear before a magistrate
in Pottsville that Aleek Lafferty bought ear-
tridges and not powder and Lall? AL T think
[ enidd Roger Laflerty, and it T said the oppo-
site T mnde o mistake, and he got both hall
aned cartridges, and T now say that hie bought
powder amd ball and cartridges, nod the rea-
son why 1 did not say so betire s hoenuse |
didl nor think.

L. You and these nine |1r'r||rI|' that were
with you slepr in the saloon that night? A,
Yos; wo slept in the bay and  on chaies, and
on the wble,

Q. Did you put Hester on the bar? A,
He took his chatees along with the rest of
U,

Q. Me pemnined o the saloon all night?

A Yes

cure of, and =0 it continued until T got sick
and tired of hearing of robheries ; Kelly got
sick of it himselt and at last said to Mr. Ryon,
“1'Il own up to all that 1 have done but I defy
aoy man to prove that T ever stolo uutil 1
joined the **Mollic Maguires” aod after 1
Joined the society 1 would do suything; the
first robbery that 1 ever committed was in
Wilkesharre and was egged on to it by 8 man
named Peebles, who kept n saloon and who
nsed to drug his customers that 1 might rob
them and divide with him.

“Your plan was to knock a man down and
then pick his pocket, wasn't it," asked Mr.
Ryon.

SN0 was the answer, it wasn't; T used
to get my wan drunk first, it possibie and
then when e hind Inin down, go through
I“?j: When did you go to Shamokin after
Ren was killed ? 1 think it was on the Sun-
day afier the SBunday after Rea was killod ;
I rode down with a doctor who eame to Lo
cust Gap on a sick call; 1 can't remembir
his nume now, but he was a smallish man
with a chin whigker and fair haiv.

(). Where were you on Thursday night
hefore Renwas killed? A, | think T was in Lo-
eust Gap, but ' not positive.

(). When did you go to Baruey Dolan's?
A, 1o the forenoon on Friday, from Ashlamd
from Barney Toner's, the tailor.

Q. Who weat with you. A, No ong,

. When you went to Toner's where did
you come from? A, Locust Gap,

6. What was vour business? A, None

Q. Whom did you weet on the road going
to Dolun's? A, 1 don't know ; | passed no
winrks

. Who was in Dolan’s? A. Barney him-
sell’ und one or two more, but T don't recolkut
who they were | they were strangers to me,

Q. How long did you stay a1 Dolan's? AL
Until ;the afternoon; we left there botween
half’ past two or threo o'clock.

Q. Where did you cat your dinner that
day? A 1 believe T got it at Ashland.

Q. Whowas thoe? A. Pat. Hester, Mo
Hugh, Tully, Bkiviogton, Barney Dolun and
mysalf.

. Did any porsons pass in and oot besides
those you have mentioned whon you wore
there P AL 1 belicve so, but T can't recollect who
they were.

Q. Where were you when you saw Hoester
that duy? A, T was witting in Dalan's,

Q. When did you see him previous to this
day? A. It may have been a week or two
weeks, but | think 1 saw him at Jinowy
Burke's within a fortnight.

. Whare wore you when Hester tried to
geton the cars? A, 1 was there.

Q, How many of you left Dolan's to go to
Ashland 2 A. Four of us, Hester and 1,
fti;r'm;luu and MoHugh ; we walkr:d to Ash-

i

. Who saw yen on the road between Do
lan's and Ashland? A, 1 don't know.

Q When did Hester fire mention Rew's
nawe that day? A, In Donobue's saloon,

Q. Had you seen Tully that day until you
saw him in that saleon? A, No, sir.

Q. Where did Brisn Campbell live? A,
In Ashland with & wan pamed Morris Con-

(3. Whon did you leave the saloon? A In
the morning.

. Didu't you swear before the justice of
the pease in Pottsville that you all left the
salomt in the eveping? A, No, i

Q. You are s certain that Hester was in the
saloon that pight s yeu are of anything you
have testified o in thisense? AL Yeos, sir,
Q. I Hester was not i the saloon that
night you have not told wword of truth 7 AL
He was, and 1 have twld nothing but the dead
faets sinee 1 have got on this stand.

(3 When you got to the “Water Barrel”'
how fir did von secrete yvourselves from the
voud? A, Oh, forty or fitty vards.

. From the time that you entered the
bush until you jumped out upon Roa did aoy
one but Dalton aod Bradley appear upon the
wud 2 A, Yes, pir; once when we heard
WERON oniug.

Q. What brought you out on the road
when Dalton gave oo signal? A, Deenuse
we saw the bupey coming and saw Dalton
walk up to ity and when he passod it we went
back again.

L. Coulil that man have seen Dalton ?
Yes, sir.

0 Dl you swear before the justice that a
winn with n bugey passed betore Rea did? A
Yes sir ;
pnsvul,

Q. What length of thoe elapeed botweon
the tiwe the hngey and the wam passod ?
A I iy linve been two hours or an lour,
but it couldn't have boen hall’ an bour, bat 1
W not sure of the tue.

1) What kind of' 4 eoat did vou wear that
moming? AL § doo't remewmber,

Q. Did you wear any? A, You, sir,

Q. Give your positions when Rea cume ap!
A. L stood shout twenty yards ahoad of Rea
with Tully on one side and MeHugh on the
othier, nud the others stood in front ol Hea
who jumpsd ont when he got to the *Water
Barrel!

). Lhd you muke a demnnd for his woney?!
A Yeu, sir: Tully dewanded it und 1 touk
it

2, What did he say?

W Didu® be ask you
A. Nu, sir,

Q Ur ask for merey? A, No, sir,

W Dido't you swear before the justice
that he nsked you to spare his life? A, No,
sir, !

Q. Did you take the wateh und money ?
A, Yen, sir; 1 pus both in my pocket,

Q. Tellus the eolor of Hea's horse?
I think lie wus u brown leoking horse,

Q. Who shot first? A, It's belween me
and Tully ; both shows weut off at the same
time,

L1» Where was he when he was shot first ?
A. Btanding oo the road.

Q. Where did thut shot strike him ¥
On the choek ; 1 saw the blood,

Q. Waat did lea do then? A, He mn
for the busbes, nud then wil bauds begay fir-
g,

). Before he ran did any one but you and
Tully fire at bhim? A, No, sir,

Q. Did veu aiw ot bis face? A Idoo't
koow ; | wes excited ; | was soven or eight
feol from bim whben 1 fired; Meklugh ran

As

I said thae a bugey mwid @ ream

A, Nota word,
to spire his life?

A

A,

McHugh put his pistol on his arin and kept

firing away and then Tully walked vp and
put lila pistol 10 hia sar nod ficed 3 PBradloy

and Campbell werr right alter mo and they

fired when Hea first begnn to run.

. Did you go up to Rea after he was

killed? A. Yes, protty noar, and MoHuogh |
i that's & pretty goold overcont He's got

on and I've n good mind 1o mke it as ve |
none myself, nod [ said “Yon'd bea fool, |
man, o ke it, becauss it hiws bullet holes |
in i |
Q. Then you saw the bullet holes? AL 1
think I s one soime whers in the side, |
€ Where did you part with the pary

that went to Ashland? A On the moun-

tainn, witer wie dividen] the money,
G Who devidial e opey ¥ A Al
gl aid

W You gor your shinee T AL Yew, nivg we |
i ) ol The iener winong oirse lves,
wood didn's kesp any tor Hester ur Laiflerivg
I wot iy stiwre wid thie pockat book aod the
wiich

Clhen yotr gl more than your share
vemncked My Ryone  Kelly didu’t answer,
Q. What did you do when you went to
Grubinm's 7 A, I took u drink,

€. Who gave it to you? A, 1 think Mrs,
Girahinm did

() Who was thero? AL
man was thers,

Q. Who treated? A, T am nol sure; we
werdn't particular who would treat,

(. Did you ree Graham that day? A,
No, sir; 1 did that night when I gave hin
the wat b 1 went to Locust Giags that afier-
noon on the beer wagon, and went back to
Grahnm's from Jimmy Dooley’s in the after-
noon,

(). Did you swear before the justice that
you gave it to Guragh? - A, T wasn't nsked.
£ You say that you intended to kill Rea
ns well ws rob him.  Why did you not swear
to this before the justive?  A. Because, |
guess, 1 owasn't asked, and if 1 said the ar
rangement was only to rob him, I did not
tell exnct’y the truth,

Q. Hester told you to kill Rea, how wis
it that be alterward told you that he was
worry ! A, He was sorry because there wis
no money in it, [ suppose, (Laughter.)

(3 Ivid Ilester say that this was bis renson
tor being sorry ¢ AL No.

(). You swore befure the justice that Me-
Giuire broke up Rea's watch on s rock? AL
1 swore that 1 heard so.

(2. What did Juck Smith want to go away
for! A. Because he wits oue of the fellows
that robbed Clande White,

. When any of these mon ran away do
you know of any one who suspected you of
the murder? A, Some might huve without
telling me,

(). How do you know that Tom Donohue
knew who koled Rea? A, Becnuse I told
him myself, snd Juek Dalton told him, and
LafTarty was keeping bar fir Dimand 1 guess
he told Liw, too,

€. 11 you were nfraid that Donolive would
split on you when he was arecsted, why did
vou come back before he was tricd 2 A, Be-
cause 1 didn't care much whether 1 was or-
rested or not, but [ eouldn’s very well squeal
for if 1 did T would have been shut on
might.

Q. Who would lave shot you? A,
These very men in court (pointing to the
prisouers. )

Whint sort of a wateh did “you take from
Rew? AL A pold watch, with nwhite fave,
and I think it had a steel chuin,but 1 passed
no reminrks,

. When did you take that watch to Al-
lebach ? A, Never; Con O'Garragh told
e thnt it hod Rea's name on it

CWell, T guess that’s all st present,” said
Mr, Byon

My Hughes then took the witness in
]uilnl.

. Did you tell Grabam who was with you
when you got the wateh? AL T think oot
o Did you tell OVGareugh? - A, Ouly
that it was Hew's watch,

@ Why dido't Donolue subpenn you?
A5 Because he wus o member of the soelety
¢, When did you tell Donoliue of the
murder? A, About a week afterward, but
he knew about it already,

¢, Was Genhiam o member of your socie-
ty (the “Mollie Maguirea"}! A, N, sir,
), Was Con, O'Garragh? A, He was o
member, but he left after getting married,

I think the beer

This ended the proceedings for Saturday,
On Sunday the jury attended the Lutheran
Chureh and listened to a sermon by Dr,
MeCron, ‘Uhis sermon teented of the mur-
der of Jouhno the Buptist by Herod, and benr-
ing as it i L on the -ll‘ljl.‘t‘l uf homiclide af-
forded s opportucity tor the defendants’
counsel in the present trial to offer obijections,
On Monday motniug, theselore, Mr, Freese,
one of the connsel for defendants, rose and
said

“I make the llowisg mation in this case,
that of the commonwenlth against  Hester,
Tully Mebugh, that the conret diss
charge the jury Trown the further considerns
tion of this case, beeause at one of the
churelios nt which the Jury attended service
on Suuday the subject of murder in all its
various beacings wis discussed by the min.
ister in thoie Denring the, spevinl subject bos
ing the wurder of Juhin the Baptist by Her-
od winl the tenor ol the disconrse seemed to
b Loniding to give eredit te the westimuny ol
Dantel Kelly the witness,

nud

Adter turibier remurks leom Mr, Freeze,
Mr, Buckalew forthe  prosecuation  opposed
thie mokion, Mi, wind My, Ryuis ex~
pressed thelr variant seitbinents wod e
Court overeuled the motion.  Mr. Hogl®s

Muglies

intereogatod Kelly ws llows,
Q. Kelly, you suy

Sherilan's,

thul Youy -Iup;-rll nt

T

This was oljected to, and not prewsed by
the eommonwealth,

@ You sy that you and “the other mon'
fefi Shamokin and ran away without maying
yaur bonrd; who wore *'the other men? A,
Tally and MeHuogh,

. What togk yon to Baenoy Toner's, in
Ashlnnd, the 3.1;- biefirs the murder of Reg
was eommitted T A T wns in the haliy of
galng therannd meeting aequalntanees, aond
I was in the habit of going o Barney Dofe
an's pegulnr, a8 0t was an old enlling place

ol wlue § T met Bkivington there, and three

olher men thore ;
Big Mine Iun,

. Was Tom Danchue's salogn meeting
i Ashlnnd ?

Juesthon,

Dolun kept his suloon ag

Forthe sointy
I obdoiy 1t

rhoe
at siid  Mr,
I

Aror diseussdon the Chinp
ol et
@l 1o the witiess the atter salid, It was a

evereglisd tha
" Lljoime i restben nbong fprat
resart trequented by men ol the arder, b [
o't konow thal
thers,"

G How did vou koow that Daily knew
Lot g eommirtied or lustpod o eonimit the
murder? AL 1 told Donobae, bt T never
ol Diaffy, but it was & genernd g smong
the orler 1o tell ome anothe® wlint Tenppreniend,

nomeeting wie ever el

Q. Who fired thie third show at Rea? A,
Motugh,
Q. Whore wis ho standing T A To the

lelt of me and he fired when Resn made a
Jamp for the bushes and Mollugh kept five
ing nt him right along ; one time he got
close up o it and then he was -iduw“!-\;
that ix Rea was sideways to him.

Q. Did you look in the bogey after e
was killed T A, Yoo, sir; und we il s
lot of guom rings; I don't remember what
size they were,

€, When you left Ashlund that day, was
anything said nbout the rond to be taken !
A, No, sir; we just started oa the rowd to
Ashilwind,

Q. Fo which of you did Hester say to put
Iten out of the wiay and mike a elenn job of
! AL To the whole of usnnd he awid it du-
ring the night in Tom Donolive's salonn,
“Now, muy it please the court’ said Mr.
Hughes, *1 have drawa up s formal offer
that I wish to make, snd will read it or hand
it to my friends on the other side to read.”
CWe'll read it remacked Mr, Ryon,
While the offer was being read, Mr. Buck-
nlew asked the following questions :

Q. Where did Hester live in 1505 ¢
At the junction

. What A T don't know
whnt the name of it s the puwnr_-llgt-'r train
wsed to stop there; it was some litde dib-
tanece from Locust Gap and  the howse stobd
by fwsell; Hester kept n tavern and lad
honrders.

Myr, Honghes.—C, Who was Jerry Hall,
from whom  Hester stole the whisky 2 AL
Flo kopt the Union house in Ashland ?

Q. Tell us exactly where Hester left vou
on the morning of the mueder? A About
tivo hinndred yaeds above the toll gate,

e

Junction ¥

2. Kelly, you wold us that Hester was to
Bve n shire of the money you thek trom
e, how aliont Skiviogton? A, ile
1 gen his shari

). How nbout Roger LafMerty and Muals
downey ! A, There wis no tak of thea gets
ting any,

Q. Stute whether or not ester wasan af-
ficer in this soviety to which you mude mens
tian,

1 object to that," said Mr. Ryon, o it
relutes to what is contained in your offer”

| Fihe offer of Mr, Hughes was to prove
the existence of the “Mollie Maguire' or-
wanization ; it general eharncter aud its ob-
Jeots : the protection sflorded by it to erimi-
nule, &e, Mr. Hughes midle n most able
and exhnustive argtment o fuvor of thie ofs
fer and at its  conclusion the
j-nl]‘lu"l.

Was

Court ad

he greater portion of the morning was
viken up io the argument of Mre. Hughes'
ofler relative to evidenee concerning  the
“Maollie Maguire” orgunization,

Mr. Ryon olijected tothe testimony of
Kelly onthe groumd that lie was an incompes
tent witness as he had been convieted for
winy erimoes; he bud acknowledged® while
upon the witness stund, that he had partici-
puted in puteages and orimes of nearly every
deseription, A, K. Race, under keeper of
Pottaville jail in 15850 wis called and sworn.
His testimony was to the effect that Danicl
Kelly wus committed to the juil unier the
name of Dennis Kelly, charged with baving
vommitted highway robbery. In September
of that same year he was found goilty. He
wits senter ted to imprisonment for the term
of two years, Kelly paid no fine or costs,
Thenext witness wis Mr. O, J. Angood, the
clerk of Quarter Sessions of Schuylkill coun-
ty who being sworn testified that he wns the
clerk of the boued of commissioners of that
county in 15860, Kelly was discharged from
the county jail by order of the commission-
©re,

Messrs, Wolverton and Ryon spoke strong-
Iy nguinst the offur of the prosecation aud
Mr. Buckalew fur the Commonweslth,

The Court deehled to admit the evidence,
anid Kelly wis ngain placed apon the stand.
Ho saiid 2 T belong to the Order called the
Ancient Ocder of Meberninns ; I belonged
to thom before they were ealled the Ancivnt
Ovder of [Hbernians 3 joined them in Seot-
land ; in the full of 1867 I juined them in
Wilkes Barre; 1 jokaed a division of the or-
iler at Barney Dolan's in Dig Mine Run
have met Hesteras o0 member of the order
Hestor was Hput throngh' in Thomas Dou-
obue's stable s 1 by being “put
throueh® he was maode n member of the or
der: Lo wid made the Daily Muaster uf the

min

i Marleton, snd that *“thess
men ! A

mien " oweere Witk Yo o whil

MeHuegh and Jack =mith.

Lully,

Q. Did you go wjall when you beat Jobn
A No, wir

Q0 Why? AL Méester bailed me put and
presented mie from going

Blhiloo Y

£l How long was Ben Thomas in jail with
you ! A, [ can't suy,
O When was it ! AL M came Lo juil in
March | thiok ; Lis wife wanted u Jdivoree or
sometling.
Q. Did you ever talk to him abont the Rea
murder ! A, No, sir; never.
Q You say you stole whisky from Jerey
Mall, of Ashlund?  Yes, sir; we stole three
barrels,
). How did you steal it? A, Tom Donoe
hoe planned the affisir sod Hester was there
with & buggy and ope horse snd s wagon
and snotber horse ; Hester and 1 and Juck
Swith, Tom Donvhue, “Spnow-bird” Dutler
and Rhund were there; Donohue opéned the
back duor nod we took the whisky out.
. How much did you get out of the uf-
fuir ¥ A, SBisty cents ; all that Hester gave
me and that was to get a deiok.
. You said you were electioneering for
both Kase and Fiske  Did you electioneer
for Hester ! A, Well, T can't say that 1

want to go in with the republican party and

he told me to work for them so that I could
geb some st .

fur hie coubd rule it without help,

way ; ho and Bradley boarded in the muue
place.

after bism when Hes took to the bush, aud

electiameered for Hester, but Hester didu's

@ Did you Lelp Hester to manage the
townahip? A, He dida't need much Lelp
|

2. You say that you were ewployed to go
abous beating mwen by these “Mollie Ma-

Division at Lacust C;-q‘j | j--'lillll the order
| ot Barney Dolan’s, about Christmas in 18655
first met MelTugh and Tully at Locust Gap;
I was pot then n member, so thut 1 canuot
tell whether they wore members of the or
der; MeHugh was the County Delegate of
Northumberland eounty ; this T found oot
atter 1 joined the onder; Alexander Laflerty
Roger Latferty, Dulton, Camphell, Muls
downy were also members ; the County Del-
egate gots Ythe goods" and he gives them to
the Body Master; *‘the goods" are the pass
words and signs of the order; the Qounty
Prelegnte gets “the goods from the State
Delegate ; when Ren was killed McHugh
wits the County Delegate nud Hester was the
Body Master ; the Body Muster would say
1o some of the members in whom he could
place dependence,that he had received orders
from other Bady Misters that  men w N\
wanted 1 do work for them  nud they m
muke u olonn job of it; by this | mesn
they wanted men to commit different

and they wanted them o shool men

them ; if they fultilled their orders andih
ot arrested it would bo o clean jo
rule of the order was thut I & pembe
beyed the orders of the Body Master,
fined or suspended for six wonths

u
fiest offense ; the second time they w .
ponded fur one year, the thind Hme
suspended for |ife; i & nmber e 0
ubey any commptids of the Budy Ma b
tund o very strong  channe ¥ ¢
over himsallby some o Nglem

would down on g *

guires ;" who employed you?
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